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Írásbeli kérdés
Kövér László úrnak,
az Országgyű lés elnökének

Helyben

Tisztelt Elnök Úr !

Magyarország Alaptörvénye 7 . cikk (2) bekezdése, valamint az Országgyűlésrő l szóló 2012 . évi
XXXVI. törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli kérdést kívánok benyújtani a
Belügyminisztériumot vezető miniszterhez, mint a tárgyban illetékes minisztérium vezet őjéhez

„Mi lesz a volt Rend őrtiszti Fő iskola épületének sorsa? ”

címmel .

A benyújtott kérdésemre a választ írásban várom .

Tisztelt Miniszter Úr!

A volt Rendőrtiszti Fő iskola épülete a XII . kerületben, a Farkasvölgyi út 12 . szám alatt található .
1971-2017 . között itt képezték a rend őrtiszteket, de e főiskolai campus adott helyet a vám- ,
határőr-, és bv-s tisztek képzésének is .
Az épületen 2017. szeptemberében végleg levonták a lobogót, az oktatásnak az épületben vég e
szakadt. A képzési rendszer átalakítása kapcsán a képzési hely is változott, azonban az épüle t
azóta üresen áll, további sorsáról csak találgatások vannak .

Fontos lenne azonban, hogy tisztán lássuk a helyzetben, mivel az ingatlan megfelelő hasznosítása
mindannyiunk közös érdeke .
A fentiek alapján kérdezem Miniszter Urat, hogy milyen tervek vannak az épülettel és azt milye n
időbeli ütemezéssel tervezik megvalósítani ?

Várom érdemi válaszát !

Budapest, 2017 . november 15 .

Tisztelettel :

Volner ános
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